
VERSLAG VAN DE ALGEMENE LEDENVERGADERING 
VAN VERENIGING BURGERBELANGEN OVERBETUWE 
(BOB) 
Op 8 juni 2023 in MFC “Het Koetshuis” te Valburg. 
 
1) Opening door de voorzitter 

 
De voorzitter opent de vergadering en heet allen van harte welkom; het is mooi weer, 
mogelijk verklaart dat de geringe opkomst. Vanavond vergaderen we in Valburg; BOB 
is er voor HEEL Overbetuwe en zal in de toekomst vaker de andere kernen aandoen. 
Aanwezig zijn 13 leden. Er zijn 9 afmeldingen waarvan 1 met machtiging (voor Gerard 
de Leeuw). Bas Franses, Coby Jansen, Dia Vennis en Bert Muller zijn ziek en Dennis 
Janssen heeft werkverplichtingen 
 

2) Vaststelling Agenda 
 
De Agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

3) Ingekomen stukken en mededelingen 
 
Er zijn geen ingekomen stukken en mededelingen, anders dan de afmeldingen voor 
deze vergadering. 
 

4) Verslag van de Ledenvergadering van 12 mei 2022 
 
Het verslag wordt, met dank aan de secretaris, ongewijzigd goedgekeurd. 
Er zijn geen opmerkingen of vragen naar aanleiding van het verslag. 
 

5) Het Algemeen Jaarverslag over 2022  
 
Het verslag wordt zonder wijzigingen door de vergadering goedgekeurd. 
 

6) Het Financieel Jaarverslag 2022 
 
Bij afwezigheid van de penningmeester licht de secretaris het verslag toe. 
Het financieel jaarverslag voor 2022 ziet er anders uit door de vele donaties, die zijn 
gedaan in verband met de raadsverkiezingen van maart 2022. Punt van zorg is de 
financiële mogelijkheden bij volgende verkiezingen. 
 

7) Rapportage Kascontrolecommissie over 2022 
 
Namens de Kascontrolecommissie voert Peter Heijnen het woord. De commissie 
verklaart hierbij de balans en de exploitatierekening met de daarbij behorende 
bankafschriften van BOB te hebben gecontroleerd en akkoord te hebben bevonden. 
De boekhouding is aaneensluitend, inzichtelijk en met goede verantwoording 
verzorgd, waarvoor veel waardering. 
De commissie stelt dan ook de ALV voor penningmeester en bestuur decharge te 
verlenen voor het gevoerde financiële beleid over het jaar 2022. 
Aldus geschiedde onder applaus. 
 

8) Benoeming leden Kascontrolecommissie 2023 
 
Peter Heijnen is opnieuw benoembaar als commissielid. Wim Roelofs stelt zich 
eveneens beschikbaar. Aldus worden beiden met volledige instemming van de 
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vergadering benoemd. Tot reserve-lid is benoemd Ard op de Weegh. 
 

9) Begroting 2023 
 
De secretaris licht de begroting toe. Er is veel veranderd ten opzichte van 2022, door 
het ontbreken van de kosten voor de verkiezingen. Er zal in 2023 sprake zijn van een 
positief resultaat. Door de vergadering wordt gesuggereerd om (een deel van) het 
positieve saldo te labelen voor verkiezingen. 
Van een landelijke pot geld voor lokale partijen valt weinig te verwachten. GBO heeft 
laten zien wat er kan als er ergens een suikeroom naar voren treedt. Het zou moeten 
gaan om de inhoud, maar helaas is geld ook belangrijk gebleken. 
 
De penningmeester heeft nog steeds zorg over de samenstelling van het 
ledenbestand. Er zijn te weinig jongeren, vrouwen en personen van buiten Elst lid van 
BOB. 
 
Op voorstel van het bestuur wordt de contributie voor 2023 en 2024 ongewijzigd 
vastgesteld op €20 per jaar per lid. 
 

10) Samenstelling van het bestuur 
 
Op de agenda staat het terugtreden van Jan Meijer als voorzitter en het benoemen 
van Bas van Rooijen als de nieuwe voorzitter van BOB. Bas wordt met algemene 
stemmen benoemd. 
 
Jan heeft besloten om ook als bestuurslid terug te treden. Het wordt tijd voor de 
jongeren binnen Overbetuwe. Er is een tijd van komen en van gaan. Uiteraard zal ik 
me blijven inzetten voor BOB, aldus Jan. 
 
Ard op de Weegh (fractievoorzitter) vraagt het woord. 
Jan, je bent zes jaar lang voorzitter van BOB geweest. Je bent gevraagd omdat je 
sympathiek stond ten opzichte van het gedachtengoed van (toen nog) BBO. Je bent 
sterk voorstander van open fracties en van mensen betrekken bij de politiek. 
Toen we de laatste verkiezingen eindigden op drie zetels was je teleurgesteld; “maar 
drie”. Maar onder jouw leiding is BOB een professionele organisatie geworden. 
Dank daarvoor en voor je enthousiasme en ‘drive’. 
Jan: “het resultaat is ook bereikt door de inzet van Jos, Albert en Gerard. Daar ben ik 
trots op.” 
 
Vervolgens spreekt onze nieuwe voorzitter Jan toe. Bas: “Ik steun ten diepste het 
gemeengoed van BOB, uitgedragen door fractie gesteund door het bestuur. Ik ben 
mede lid geworden van BOB door jouw enthousiaste verhalen.” 
 
De complimenten aan Jans adres zijn ondersteund met enkele cadeaus en een 
hartelijk applaus van de vergadering. 
 

11) Terugblik op de Hei-dag van fractie en bestuur op 6 mei 2023 
 
De voorzitter licht toe waar de Hei-dag over ging. Er is behoefte om stil te staan bij 
waar wij voor staan en te kijken wat anders en beter kan. Om die reden is aan Willy 
Voesten, directeur van marketingbureau Studio Spinazie, gevraagd om ons een 
spiegel voor te houden. Hij heeft dat gedaan, kritisch vanuit de analyse en gericht op 
oplossingen. De resultaten daarvan worden gepresenteerd. De presentatie van Bas 
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wordt als bijlage bij dit verslag gevoegd. 
Naar aanleiding van en tijdens de presentatie komen enkele onderwerpen aan de 
orde. 
- De woorden waarmee het BOB-verhaal begint, moeten lading hebben. 
- Het woord “kritisch”. BOB heeft het imago overal tegen te zijn. Dat is helemaal niet 
het geval, maar dat leeft wel. Daarom: meer formuleren in termen waar je “voor” bent. 
Kritisch wil bij ons zeggen: gewogen, beargumenteerd, ook nuchter 🥂 (in relatie tot 
BOB🤣). 
- Ledenwerving: BOB is nu nog vooral een partij in Elst. We moeten zichtbaarder 
worden in de kernen. We moeten daarin creatiever worden. Voorbeeld: een bekend 
iemand in Driel die lid is van een voetbalvereniging. Kunnen we dat ook? Die intentie 
moet er wel zijn. 
 
De verdere uitwerking dient ruimschoots voor de volgende verkiezingen gereed te 
zijn. In het najaar komt er een vervolg op de Hei-dag en wordt ook duidelijk op welke 
wijze de inspraak en deelname vanuit de leden kan plaatsvinden. 
 
 

12) In gesprek met de raads- en burgerraadsleden van BOB 
 
Ard geeft toelichting bij dit agendapunt. Allereerst komt het (gratis) gebruik door 
Rijnstate van de parkeergarage aan de orde (De Gelderlander van 8 juni 2023). 
Iedere organisatie die zich vestigt moet zelf over voldoende parkeerplaatsen 
beschikken. Volgens de fractie gaat Elst geen extra (gratis) lagen bouwen voor 
Rijnstate. Er komt ook nog een nieuw sportcentrum met behoefte aan 
parkeerplaatsen. We moeten voorkomen dat nu nog verkeersluwe straten een 
probleem gaan krijgen. Er zijn vragen gesteld aan het college. 
 
Hetzelfde geldt voor de woningbouwplannen in Elst. Kijk naar het grotere geheel en 
niet alleen naar de belangen van een kleine groep. Het CDA manoeuvreert daarin 
ondemocratisch doordat ze partijen niet met elkaar en naast elkaar laat praten. 
 
Als het gaat om belangrijke issues, dan trekt de coalitie één lijn. Binnen het college 
leunt het CDA achterover. Binnen GBO heerst onenigheid. De leden van GroenLinks 
herkennen zich niet meer in wat het college doet. 
 
Dimitri Horstman-Tangelder heeft Ard benaderd met financiële overschrijdingen bij 
“Het Hart van Heteren”. Nu weer een miljoen euro. Er is al een aantal keren bijgepast 
en nu dit weer. Het gevaar bestaat dat het college het wel even regelt. Suggestie 
wordt meegegeven om de Rekenkamer een onderzoek te laten doen naar de telkens 
optredende overschrijdingen. (Secr.: de fractievoorzitter heeft inmiddels initiatief 
genomen in die richting.) 
 
Andreas Ladesteijn stelt de bouwplannen in Driel Oost aan de orde. Dat zal op lange 
termijn wel doorgaan, maar er nog steeds niets over te zeggen. Alweer anderhalf jaar 
geleden heeft het laatste gesprek met de bewoners plaatsgevonden. 
 
De Kadernota. Het landelijke geld voor de zorg geldt tot 2026. Daarna zullen 
bijdragen omlaaggaan. Daarom moet het college nu al aan de slag over hoe dit op te 
lossen. Er gebeurt niets merkbaars. 
 
Het college heeft het budgetrecht tot €1,5 ton. Aan de Mozartstraat is al €7,5 ton 
uitgegeven. Volgen we als fractie kritisch. 
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13) Wat verder ter tafel komt en Rondvraag 
 
Jos Lankveld stelt de vergroening aan de orde. Er is een motie aangenomen om de 
groenstructuur aan te pakken. Daar is nog steeds niets mee gebeurd. De fractie pakt 
dit op. 
Andrea Ladesteijn vond de affiche voor de verkiezingen niet goed. Sprak, volgens 
hem, onvoldoende aan. Anderen delen die mening niet. 
 

14) Sluiting van de vergadering 
 
De voorzitter dankt allen voor hun bijdragen en wenst eenieder succes met zijn/haar 
politieke activiteiten.  

 
Namens het bestuur van Burgerbelangen OverBetuwe (BOB) 
Gerard de Leeuw, secretaris 
18 juni 2023 
 
Voor akkoord:  
 
 
 
 
 
Bas van Rooijen   Gerard de Leeuw 
Voorzitter    secretaris 
 
 
Bijlage: presentatie uit de Hei-dag van BOB van 6 mei 2023 
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Heidag 
bestuur-fractie

BOB
Nijmegen mei 2023
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Presentatie door Willy Voesten (Studio Spinazie) 

Zijn bevindingen:

• Naam BOB is te algemeen en ook al in gebruik.

• Behoud de herkenbare licht blauwe kleur.

• Zorg voor herkenbaar beeldmerk en pas deze overal consequent toe 
(huisstijl). Ondersteun deze met krachtige (lokale) slogan.

• Leg je kernwaarden kort en helder vast.
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Onze voorlopige conclusie en denkrichting…

• In plaats van BOB is het beter om LIJST BOB te gaan gebruiken. Het maakt duidelijk dat 
we een politieke partij zijn.

• Herontwerp/restylen van ons logo met behoud van licht blauw en waarbij het duidelijk 
is dat we een lokale partij in Overbetuwe zijn.

• Vastleggen van een scherpe visie in kernwoorden:
• Betrokken
• Transparant
• Kritisch

• Ledenwerving: zichtbaar in alle kernen.
• Burgerparticipatie
• Versterking financiële positie 
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Hoe verder… (najaar 2023)

• Vastleggen van de missie en visie in een Hei-dag in september.

• Bijbehorend beeldmerk ontwikkelen.

• Inspraak en deelname vanuit de leden.

• Ledenvergadering:  vastleggen en plan van aanpak delen.

• Gerichte ledenwerving en organiseren politieke activiteiten (permanente 
campagne).
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